
Styrelsemöte 15/4-2024 kl. 16:15 på Dynamicus kontor, Engelska Parken

Närvarande:Madelene Nilsson, Max Tauvon, Emma Nilsson, Elsa Tenow, Clara Bergqvist,
Ludvig Åström , Josefine Wiberg Malmström, Lidia Fernandez, Emma Kyrk.

Styrelsen godkänner att Elin Eklund och Evelina Sarén deltar på styrelsemötet utan lika
rösträtt.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.25.

§ 2 Godkännande av dagordning
Samsek arbetsmarknadsmässa möte flyttas från § 12 till § 9
Kalkylering flyttas från § 9 till § 10
§ 11 om Budget tas bort
Masterprogram flyttas från § 10 till § 11
§ 12 Hedersmedlem läggs till
§ 13 Hedersstudent läggs till
§ 14 Sexa efter årsmötet läggs till

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen.

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte
Elsa Tenow väljs till justeringsperson.

§ 4 Må-bra-runda
Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning
Ordförande: Sen sist har jag skickat in verksamhetsberättelse till sociologiska, haft möte
med de nytillsatta generalerna och arbetat en hel del med att svara på en hel del mail. Jag
planerar även inför årsmöte och överlämning till den nya ordförande!

Vice ordförande: -

Administratörer: Fortlöpande arbete med hemsidan, protokoll och nyhetsbrev. Även lite
extra koll på nya medlemmar i Hitract inför biljettsläppet för vårgasquen.

Ekonomiansvarig: Har bokfört Mars, haft möte med Evenemangsansvariga och Samvetarnas
kassörska och Heros vs Villians sittningen, samt fortsatt löpande arbete med mail, utlägg och
fakturor.

Marknadsföringssamordnare: marknadsföringsutskottet har marknadsfört olika Inlägg på



instagram denna vecka, bland annat information om Dynamicus vårgasque i maj, en
utbildning som anordnas av Assessio samt en skidresa som idrottsutskottet har planerat till
alperna nästa år. De beställda bilderna på styrelsen har även satts upp på kontoret och vår
prenumeration på Canva har uppdaterats.

Näringslivssamordnare: Vi försöker få in ett möte på Consor angående ett eventuellt
samarbete men hon jag mailar med ska sluta inom kort så vi får se när vi kan möta med de
nya Hr-konsulterna som ska ta över. Gällande vittnesstödrekryteringen börjar den om en
vecka fr.om mötets datum så det ska bli kul!

Evenemangssamordnare: De tidigare kaptenerna hade en Kaptens-takeover, vilket blev
väldigt lyckat. Den 9/4 stängde kaptensansökan och intervjuerna är nu i full gång. Kontrakt är
skrivet med generalerna och de är väldigt engagerade och har kommit långt i sin planering i
de olika områdena. Vi hade även vår första kick-off tillsammans med dem.
Vi höll vårt första utskottsmöte där det var en god närvaro och många som ville engagera sig.
Vi räknade däremot på rabatter och ansvarsområden och kom fram till att alla tyvärr inte
kommer kunna få ett ansvarsområde inom projektgrupperna denna termin, utan får sikta på
kommande.

Utbildningssamordnare:Mitt arbete har främst bestått av att bearbeta enkäten om ett
masterprogram i HR som skickades ut under vecka 14. Det var hög svarsfrekvens med många
välutvecklade svar som blev ett bra underlag till den rapport jag skrivit till
programsamordnare Roujman. Rapporten har på det stora hela fått god positiv respons medan
problemet med läraren på kalkyleringskursen fortsätter vara olöst. Vidare är nu anmälan till
Assessios utbildning öppen och jag kommer under torsdagen delta i SAMSEKs möte.

Idrottssamordnare: Körde futsal för första gången på veckoträningen. Verkar bli ännu fler
som kommer nästa gång så kör nog på med det. Vi har även kommit igång med planering för
nästa års skidresa som går till alperna!!!

PVD: Vi från PvD har ingenting att uppdatera om inför detta styrelsemöte.

Valberedning: -

§ 6 Samordnarna har ordet
Marknadsföringssamordnare: Utskottet har inventerat Dynamicus lager av sångböcker,
tygpåsar samt tröjor.

Näringslivssamordnare: Näringsliv jobbar med att rekrytera ny styrelse till föreningen
vittnesstöd

Evenemangssamordnare: Samordnarna har haft kaptensintervjuer under veckan. De ska ta
hjälp av generalerna att sätta samman fyra olika kaptenslag. Planeringen av Vårgasquen
fortsätter och antalet gäster förväntas öka. Skriftligt avtal ska tecknas med Norrlands där
Vårgasquen ska äga rum. Även examensprojektgruppen är satt för ceremonin samt gasquen.



Insparkstemat är satt och ska framföras till styrelsen under terminens sista styrelsemöte.

Utbildningssamordnare: Svarsfrekvensen på enkäten om att eventuellt införa ett
HR-Masterprogram vid Uppsala universitet har varit hög. Dessutom har 14 studenter har just
nu anmält sig till Assessios utbildning.

Idrottssamordnare: Platser för skidresan till Alperna förväntas uppgå till cirka 70 platser.
Uppsalas studentidrottsambasadör hörde av sig gällande Akademiska spelen i Göteborg.

PVD: Inget anmärkningsvärt att rapportera.

§ 7 P-riks årsmöte
Styrelsen planerar ett extrainsatt styrelsemöte med P-riks för att få mer information om deras
årsmöte. Därefter kommer beslut att tas gällande om årsmötet ska anordnas av oss här i
Uppsala.

§ 8 Vårgasque
Personalvetarföreningar runt om i Sverige har fått en inbjudan att komma på gasquen.
Engagemanget är högt. Dynamicus riktlinjer om uppförande samt policys om alkoholmedtag
har förtydligats, vilket framgår vid biljettköpet.

§ 9 Samsek arbetsmarknadsmässa möte
Samsek planerar en arbetsmarknadsmässa år 2025. Samsek vill att styrelsen ska fylla i en
informationsenkät inför mötet onsdagen den 17/4-24.

§ 10 Kalkylering
Utbildningssamordnaren framförde fem synpunkter kring kalkyleringskursen under hösten
2023 som har framgått till kursledaren. Läraren delar inte uppfattningen kring kursens
bristande upplägg som upplevs av studenterna. Kalkyleringskursen är ändock under
utvärdering.

§ 11 Masterprogram
Administrationen har för tillfället mycket att administrera med det nyinförda
Sociologimasterprogrammet. HR-masterprogrammet kommer därmed ses över år 2026 eller
eventuellt år 2027.

§ 12 Hedersmedlem



Styrelsen diskuterar hedersmedlem 2024. Styrelsen har beslutat om två huvudkandidater och
förväntas besluta kring hedersmedlem vid nästa möte.

§ 13 Hedersstudent
Styrelsen diskuterar hedersstudent som ska presenteras den 28/5-24. Studenten ska studera sin
sista termin, ta examen och ha bidragit med ett gediget arbete för Dynamicus
Personalvetarförening.

§ 14 Sexa efter årsmöte
Efter årsmötet den 13/5-24 ska styrelsen samt avgående och nyinvalda styrelsemedlemmar gå
vidare till Borgen.

§ 16 Övriga frågor
Frågor om teambuilding lyftes.

§ 17 Sekreterarens punkt
Inget att tillägga.

§ 18 Återkoppling på mötet
Givande möte!

§ 19 Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 18.04.

_________________________ _________________________
Ordförande Madelene Nilsson Sekreterare Emma Nilsson

_________________________
Justeringsperson Elsa Tenow


